
  Årnäs  Båtklubb 

 

Digitalt Styrelse möte Team 
 
Datum:  2021-04-08 
 

Plats:  Digitalt Team 
 
Punkt    

§1 
  

Mötet öppnades av ordförande Anders Rindefors.  
 

§2 
 
Dagordningen drogs och antogs. 
 

§3 
 
Närvarande på mötet   förkortas 
 
Torbjörn Hägnander   TJ 
Bengt-Åke Johnsson   BÅJ  
Anders Rindefors   AR 
Janne Folke   JF 
Jan Fahlgren   JFn 
Bosse Carlsson   BC 
Lars Jerkrot    LJ 
Johan Olofsson   JO 
Mikael Malmqvist deltagande under punkten gästbrygga och planering 
inför arbetsdagar 

 
§4 

 
Till justeringsman valdes: JFn 

 
§5 

 
Föregående mötesprotokoll från   2021-03-16 gicks igenom  
och godkändes. 

  
§6 

 
 LJ drog minnesanteckningar från Team möte 2021-03-23 



  
§7 

 
Gästbryggan 

 
• Beslutades att Mikael M ansvarar för förstärkningsarbetet av gästbryggan 

• Inväntar besked från Miljö&Byggnadsnämden om tillstyrkan av pålning av 9st 
stolpar till förstärkning av gästbryggan. Därefter behandling hos Länsstyrelsen 
som förhoppningsvis går fort. 

• Bedömningen är att bryggan håller även denna säsong om beslut dröjer 

• Daniel, Thomas och Mikael genom arbetet då detta blir aktuellt 
 

§8 
 

Inför arbetsdagen 24:e april 
 

• Ordinarie återkommande arbetsuppgifterna inför ny säsong såsom bord, 
bänkar, vattenslangar, grillhus, städning, oljning av bryggor, farthinder, 
utmärkning farled, mm 

• Mikael M köper in ett fat med olja till bryggor 

• Mer kätting till farledsprickar behöver köpas in. TH 

• Nytt cementrör till grillen  

• Ny panel på fram och baksida Klubbhus och målning d:o. JO skaffar material 
och färg. 

• Ny rulle med nät för komplettering av gässhinder köps in. JFn  

• JO fixar korv, dricka och grillkol 
 

§9 
 

Medlemsmöte 1:maj 
 

• Kallelse och information ut mailad till medlemmar. De fåtal medlemmar som ej 
har mailadress kontaktas. AR 

• BÅJ håller i mötet. Styrelsen deltager mangrant. 

• Viktigt att mötet genomförs coronasäkert enligt Folkhälsomyndighetens 
rekommendationer. 

• 8st medlemmar har hittills anmält sig      
 

    
§10 

 

Båtplatstilldelning 
 

• Plats 2 och 8 vid D bryggan tillsatta.  
  

 
 
 



 
§11 

  
Ekonomi  

 
• Periodens resultat 1/1 – 31/3 i bilaga 

• 16st. husbilar under påskhelgen. 6st har använt rampen för sjösättning. 

• Kredit 6 300 kr för sophanteringen föregående år tack vare container och 
direktavtal 

• En medlem ej betalt båtplats föregående år.  

• Lånet från Sparbanken ännu ej använt. 
 

§12 
 

Beslutslogg 
 

• Beslutsloggen gicks igenom och reviderades 
 

§13 
 

Nya Klubbhuset 
 

• Överblivna moduler 2, 4 och 9 skall säljas enligt tidigare beslut. Hällekis 
Båtklubb intresserad. AR tar kontakt. Pris diskuteras. Positivt om en försäljning 
kan ske till båtklubb inom kommunen. 

• Markprov skall tas ut inför grundarbetet. Analyskostnad 4 112 kr. Prov tas 
samtidigt ut på muddermassorna. Analyskostnad 2 875 kr. JFn ansvarar för 
provuttagning. Dokumenteras vid uttagning. 

• Avskärmning av modulerna diskuterades men är för närvarande inte aktuellt.   
 

§14 
 

Ställplatser 
 

• Fri placering inom området. Ställplatser behöver ej markeras. Eget ansvar hos 
husbil/husvagnsägare. 

• Huvudsäkringar till eluttag ställplatser höjt till 32 A.  

• Förslag på lösning av gråvattentömning framtagen. Då septitankstömningen 
för husbilar måste flyttas i samband med nya klubbhuset avvaktar vi 
genomförande tills gemensam lösning är framtagen   

 

§15 
 

Sjöbodar/Vedförråd 
 

• Beslutades att ÅBK inte initierar någon förändring med arrendeavtalet där 
sjöbodsbyggnaden sen tidigare ingår. Bosse Heller har intresse att överta 
byggnaden 



 
§16 

 

   Hamnvärd 
 

• Beslutades att JFn utformar ett förslag på skrivelse för rekrytering av 
Hamnvärd 

• Anslås på anslagstavlor i Årnäs (JFn) och läggs ut på Facebook (BÅJ) samt 
mailutskick till samtliga medlemmar (BÅJ) 

• JO kollar med möjlig lösning genom Arbetsmarknadsenheten 

• Inköp av ny åkgräsklippare. Kostnad/behov. Förslag till nästa möte. 

• Service genomförs av befintlig åkgräsklippare. TH   
 

§17 
 

Övriga frågor 
 

• Förslag på genomförande med Loppis gemensamt med samhällsföreningen 
blir troligtvis ej aktuell i år 

• Beslutades att skicka 1 000kr till Cancerfonden för att hedra Tore Karlsson 
som har avlidit. 

 
§18 

 
Nästa styrelsemöte 1:e maj efter medlemsmötet  

 
§19 

 
Ordförande avslutade mötet 

 
 
 Vid protokollet: Lars Jerkrot 
 
  ___________________________________ 
  
 
 Protokollet justeras: Jan Fahlgren 
 
  ___________________________________ 


